
Zánis č,5ll7
z jednán! Rady JmKO ČUS, konané dne 5.6.2017 ve 14hv Brně, Vídeňská 9

Přítomni: Pavel Blaha, Vojtěch Bártek, Zdenék Kolesa, František Stejskal, Josef Vrba,
Rudolf potsch, petr Šíma

Nepřítomni: Šteprm Ríha, Jiří Zomík

Hosté: Jakub Koudelka - referent krajského Servisního centra sportu JmKO ČUS,
Marta Gabrielová - zápis

Jednání zahájil a řídil předseda JmKO ČUS p. Pavel Blaha dle následujícího programu:
1. Programy tUŠrrlr
2. Licenční řízeni pro OS
3. Náměty z diskuse na VH
4. Diskuse, Ňzné

Uvod
P. Blaha - přivítal přítomné a konstatova|, že je rada usnášeníschopná.

1) Proeramv MŠMT
V pátek měly bý údajně znovu vyhlášeny programy, termín podaní žádosti do tohoto pátku.
Rozhodovat by se mělo do konce června a následně po tom by měli b}t smlouvy a finance.

FAČR měl VH, pan Jansta tam vystoupil a řekl, že není v krizi fotbal a sport, ale státní správa.

Investiční program byl stažen a znovu vyhlášen.
Teď je 40% spoluúčast, ale subjekty musí prokázat, že ty finance mají. Ja§fm způsobem se

bude spoluúčast dokazovat,jestli bude stačit rozhodnutí zastupitelstva, to se zatím ještě neví.
P. Šíma slyšel, žeby tylo finanční prostředky měli b}t na rok 2017 a 18.

Program V - fotbal a hokej by měli dostat dohromady 400mil, ale nikdo neví, kdo to bude na

ministerstvu podepisovat a kdy to bude.

Program VIII - zatimnikdo žádnéfinance nedostal. První třetina by měla b;it vyplacena do
konce června. Nepodepisuje se smlouvao je to formou rozhodnuti, žebyly přiděleny finance.

Program IV - o něm ani nikdo nemluví, nic se neví.

Na JmK se také zasekli dotace A a B, už 3 týdny smlouly čekají na podpis a nic se neděje.



2) Licenční řízení pro OS
V Nymburku se bude 8.a 9.6. projednávat a rozhodne se, jaké budou licence pro jednotlivé

okresy. Kdo nebude se zaíazením souhlasit, může se odvolat. Bude celkem rozděleno 60 mil.
Zaíimty finance nejsou poslány zrozpoětuMŠMT. Okresy dostaly zálohu l50tis, měli by
ještě dostatjednu ve stejné výši.

3) Námětv z diskuse na VH
Svazy maji zájempodávat žádosti na krajský úřad prostřednictvím ČUS - do konce června by
měli nahlásit svoje požadavky. Byl by vytvořen rozpočet, ve kterém by byly obsaženy i
částky, které žádaji svazy. ČUS zodpovídázavyučtovaní, syazy by nosili doklady, které by
byly vystaveny na ČUS. tt tOto by se prodiskutovat, zda budem e žádat jen za ty bez právní
subjektivity, nebo i ty co mají právní subjektivitu.
Ještě bychom se mohli zeptat na kraji, jestli bychom mohli b}t jako nosič žádosti a dále si to

budou řešit svazy bez subjektivity sami.
Na kraji to funguje tak, žekaždý subjekt si musí připravit projekt, ne jen podat žádost, ale
musí přesně popsat, na co ty peníze potřebuje.

Usnesení - bude zpracovétnprováděcí pokyn pro žádosti pro svíLzy na Jmk a bude schválen na
další KR. Do konce června by mělo b}t rozesláno.
Odpovídá: Jakub Koudelka by měl prověřit

Na kraji teď nejsou peníze. Kraj teď se svazy vůbec nepočítá, dotační titul je pouze pro kluby.
Kraj rád přispívá na děti amládež, na akce pro ně spojené s prezentací Jihomoravského kraje.

4) Diskuse. různé
p, Vrba - web stránky okresů - je to v zápise zYH - bude se řešit

p. Stejskal - zítra mají Sportovní den seniorů - Zdapřijede někdo z|<raje? - nepřijede

p. Šíma - jestli by mohlo bfi na každé krajské radě předloženo průbě žné čerpání rozpočtu - na
příští KR bude připraveno - odpovídá: Jakub Koudelka

p. Potsch - je třeba pohlídat termíny, zápis z VH bude do 30.6., je třeba vyhodnotit
připomínky z diskuse do 31.7. Pan Kubica - předseda ledního hokeje měl dotaz k rozpočtu -
vysvětlit velké položky akce z dotace JmK a příjem dotace JmK. Dále by chtěl podrobnosti o
svazech, licenci, subjektivitě a jaké služby poskytujeme (nájem, zasedačka, účetnictví, vedení
SÚ; rat se svazy na příjmech JmKO ČUS podílí - na příští KR bude připraveno - odpovídá:
Jakub koudelka



Dále se Krajská rada dohodl1 že zasedaní se budou konat pravidelně každé první pondělí
sudého měsíce ve l4h (tj. 7.8., 2,10,4.12). Pozvárrky budou rozesílány minimálně 10 dní před
zasedáním.

Závét paťil p. předsedovi Pavlu Blahovi, který poděkoval přítomným a ukončil Jedaání
Krajské rady.

Pavel Blaha
předseda

V Brně dne 5.6.2017
Zapsala: M. Gabrielová


